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Maksims – Labdien! Vai šogad kaut kas

Labdien!
Vai šogad kaut kas ir plānots, lai uzlabotu iedzīvotāju piekļuvi dzelzceļ stacijai “Inčupe”?
Vai ir plāni pārnest staciju tuvāk apdzīvotajiem vietām?


